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Propostes i suggeriments rebuts mitjançant el servei Opina UAB i actuacions que se 
n’han derivat (maig-agost de 2024) 

 

Tema Suggeriment/proposta Resposta/actuació 

Atenció a 
l’usuari 

Increment del nombre de classes de 
ioga dins del programa d’activitats 
dirigides del Servei d’Activitat Física 
(SAF). 

La Direcció del SAF respon que 
s’augmentarà el nombre de grups de ioga 
de cara a la programació del curs 2024-
2025. 

Increment de les hores de classe 
d’aiguafit, en horari de tarda, durant 
el juliol. 

La Direcció del SAF respon que s’afegirà 
una hora més d’aiguafit en horari de 
tarda. 

Disposició d’una farmaciola, amb 
medicaments bàsics, als serveis 
logístics i punts d’informació del 
campus. 

El Servei Assistencial de Salut respon que, 
d’acord amb la legislació vigent, la 
dispensació de medicaments correspon als 
hospitals, a les farmàcies i a les 
infraestructures d’atenció primària, i que 
les farmacioles distribuïdes pel campus 
estan dotades de material per atendre 
primers auxilis, com ara petites ferides, 
però no serveixen per dispensar 
medicació. Afegeix que, en cas 
d’indisposició, es recomana visitar el 
Servei Assistencial de Salut, on es valorarà 
la dispensació de medicació.  

Campus i 
espais 
exteriors 

Millora de la zona verda i arbrada de 
la part posterior de l’Escola 
d’Enginyeria per protegir de la calor 
els usuaris de les taules exteriors 
durant els mesos d’estiu. 
 

L’Administració de l’Escola d’Enginyeria 
respon que traslladarà la proposta a la 
Direcció d’Arquitectura i Logística, però 
destaca que la zona de la terrassa de la 
cafeteria disposa de dos espais 
diferenciats, l’un amb tendals i l’altre 
sense, per adaptar-se a les preferències 
dels usuaris en funció de la climatologia. 
Afegeix que la part de l’entrada de l’Escola 
s’ha adaptat com a refugi climàtic. 
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Campus i 
espais 
exteriors 

Instal·lació de pèrgoles amb plaques 
fotovoltaiques als aparcaments 
exteriors del campus per protegir de 
la calor i generar energia neta. Es 
planteja la conveniència de finançar 
les instal·lacions mitjançant les 
convocatòries del Pla de recuperació 
per a Europa (Next Generation EU). 

La Direcció d’Arquitectura i Logística 
respon que la UAB disposa d’un pla de 
desplegament de l’energia solar 
fotovoltaica que, en el període 2023-2030, 
permetrà assolir una cobertura solar del 
38,5 %, mitjançant el cobriment de les 
cobertes dels edificis del campus amb 
plaques fotovoltaiques. Informa que s’ha 
prioritzat l’execució de les instal·lacions en 
coberta, en lloc dels aparcaments, perquè 
la instal·lació implica uns costos econòmics 
menors (no cal fer-hi estructures de 
suport), per la proximitat als punts de 
consum, per afavorir l’aïllament tèrmic 
dels edificis i per evitar hipotecar possibles 
usos futurs dels espais exteriors. Destaca 
que les instal·lacions solars fotovoltaiques 
executades han rebut finançament 
europeu a través dels fons Next 
Generation. 

 

Substitució de la sega manual per la 
sega mecànica de les males herbes, 
perquè és més efectiva, i ús de la 
tècnica de l’encoixinament a les 
zones verdes per afavorir la 
biodiversitat i lluitar contra la 
sequedat del sòl. 

La Direcció d’Arquitectura i Logística 
respon que es fa l’arrencada manual 
d’herbes perquè és més efectiva i 
afavoreix la prevenció de riscos i que, pel 
que fa a l’aplicació de la tècnica de 
l’encoixinament, es preveu estendre-la en 
algunes zones arbustives del campus. 
 

 
Substitució de la vegetació que 
genera més pol·len ambiental per 
vegetació que en genera menys. 

L’Oficina de Sostenibilitat respon que, en 
la mesura del possible, ja es fan servir 
espècies no al·lergògenes quan es planta 
de nou o es renova l’arbrat. En aquest 
sentit, esmenta que, fa uns anys, l’arbre 
predominant de les zones enjardinades 
era el pollancre i això s’ha anat canviant, a 
poc a poc. 
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Campus i 
espais 
exteriors 

Suspensió de les tasques de 
jardineria que comporten l’eliminació 
de vegetació, perquè són contràries a 
la conservació de la biodiversitat del 
campus. Execució d’aquest tipus de 
tasques només en una petita franja 
dels vorals. 

La Direcció d’Arquitectura i Logística 
respon que comparteix plenament la 
necessitat de gestionar el campus de 
manera que s’afavoreixi la biodiversitat i 
els serveis ecosistèmics i que, en aquest 
sentit, les segues es duen a terme seguint 
criteris de sostenibilitat i de biodiversitat, 
però també per combatre el risc d’incendi. 
Informa que cal tenir en compte que des 
de fa temps s’estan implantant mesures 
per tendir cap a una gestió més 
naturalitzada del campus i que això ha 
implicat espaiar més les segues o deixar 
uns mesos sense segar, i que, per exemple, 
des de 2010 es deixen sense segar 
temporalment algunes zones per tal de 
permetre la floració de diverses espècies 
d’orquídies silvestres o, des de 2013, s’han 
ampliat de manera progressiva les zones 
on s’espaien més les segues. 
Afegeix que des de 2018 s’està treballant 
per afavorir els insectes pol·linitzadors 
amb l’establiment d’algunes illes de 
biodiversitat (zones on es sega només el 
voral per prevenir incendis i es deixa 
evolucionar de manera natural la resta de 
l’espai) i això s’està fent sobretot en 
talussos i s’avalua periòdicament per 
evitar el creixement de matollar en 
detriment de flors i herbàcies, que 
presenten menys risc d’incendi. 
Finalment, destaca que, en la mesura del 
possible i per assolir un equilibri en la 
biodiversitat del campus, s’evita segar tots 
els espais verds alhora i es fa de manera 
alternada. 

Docència 

Disseny d’un curs en línia (MOOC) 
dedicat a l’àmbit de les inversions. 
 

El Vicedeganat d’Afers Acadèmics i 
d’Estudis de Postgrau de la Facultat de 
Filosofia i Lletres agraeix la proposta i la 
trasllada al Vicerectorat d’Estudis i 
Qualitat de la UAB, perquè la consideri. 

Incorporació de l’avaluació de la 
labor del professorat tutor dels TFG a 
les enquestes d’avaluació de 
l’actuació docent. 

El Deganat de Biociències respon que 
aquest curs es durà a terme una enquesta 
de satisfacció dirigida a l’alumnat de TFG. 
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Equipament 
dels espais 
docents i 
laboratoris 

Subs�tució progressiva, com a mínim 
en les aules pe�tes on es fan 
seminaris o classes de màster, de les 
cadires de fusta que hi ha a la 
majoria d’aules de la Facultat de 
Ciències de l’Educació per cadires 
amb rodes, com les que hi ha a l’aula 
28 de la Facultat de Ciències de 
l’Educació o a l’aula 1 de la Facultat 
de Traducció i d’Interpretació, 
perquè faciliten molt el treball 
coopera�u i el desenvolupament 
d’ac�vitats amb diferents 
estructures. 

L’Administració de Centre de Ciències de 
l’Educació i de Traducció i d’Interpretació 
respon que, en funció dels recursos 
disponibles, s’equiparan més espais amb 
aquest �pus de mobiliari, que ofereix més 
versa�litat a l’hora d’aplicar diferents 
metodologies d’aprenentatge. 

Informàtica i 
xarxes 

Modificació del nou disseny de la 
interfície de SIGMA, adaptat a la 
nova imatge corporativa de la UAB, 
per evitar les molèsties visuals que 
produeix a les persones que fan 
servir diàriament les aplicacions de 
SIGMA a la feina. 

La Vicegerència d’Ordenació Acadèmica 
respon que, en les consultes que s’han fet 
a les persones usuàries sobre la 
implementació de la nova imatge 
corporativa de la UAB a SIGMA, no s’ha 
detectat cap tipus de problema pel canvi 
de color de la interfície. No obstant això, i 
amb la voluntat d’incorporar millores en la 
visualització de SIGMA que puguin 
eliminar els inconvenients en la visió 
detectats per la persona interessada, 
proposa una reunió amb la Unitat de Web 
de l’Àrea de Comunicació i Promoció per 
tractar dels requisits d’accessibilitat dels 
llocs web i, si escau, implementar millores 
de visualització de SIGMA que puguin 
eliminar els inconvenients detectats. 

 

Disposició d’una aplicació de lectura 
de codis QR per verificar les 
titulacions d’accés als estudis que 
porten QR de verificació o altres 
necessitats en el marc de 
l’administració electrònica. 

L’Àrea de Planificació de Sistemes 
d’Informació respon que no s’ha previst la 
creació d’una aplicació específica per a la 
lectura de codis QR, perquè aquesta funció 
es troba cada cop més integrada en els 
dispositius, especialment els dispositius 
mòbils. 

 


